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PROTOKÓŁ NR 58/2024
Z POSIEDZENIA

KOMISJI  BUDŻETOWEJI  ROZWOJU  GOSPODARCZEGO

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  16  lutego  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  Komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew
Markowski  otworzył  posiedzenie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  które  odbyło
się w dniu  16  lutego  2024  r. i powitał  członków  Komisji,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,
Sekretarza  Powiatu  -  Ewę Bąbelek,  Kierownika  Wydziału  Inwestycji  -  Adriannę  Brzostowską
oraz  pracownika  Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poinformował,  że
radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tabletyi  poprosił  radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  6 radnych  i stwierdził  quorum
oraz  prawomocność  obrad.

Lista obecności  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.
Nieobecny  radny  Sylwester  Kamyszek  i radny  Marek  Wichtowski.

Ad.  2. Informacja  z realizacji  zadań  inwestycyjnych  prowadzonych  w 2023  roku  oraz  plan  na
2024  rok.

Przewodniczący  poprosił  Kierownika  Wydziału  Inwestycji  o zabranie  głosu.
Kierownik  Wydziału  Inwestycji  poinformowała,  że wśród  zadań  inwestycyjnych,  które

są planowane  do kontynuacji  w 2024  r. zalicza  się  zadanie  pn.,,Rozbudowa  drogi  powiatowej
nr 2755P  w zakresie  budowy  ścieżki  pieszo-rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna".
Termin  realizacji  tego  zadania  został  przedłużony.  Planowany  koszt  zadania  w 2024  r. to
524.100,00  zł.  Kierownik  dodała,  że w  informacji  z realizacji  zadań  inwestycyjnych
prowadzonych  w 2023  roku  oraz  planie  na 2024  rok  nie zostało  uwzględnione  zadanaie dot.
termomodernizacji  budynku  Starostwa  Powiatowego  przy ul. Poznańskiej  33 w Nowym
Tomyślu,  gdyż  zadanie  prowadzone  jest  przez  Wydział  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska,  który
pozyskał  dofinansowanie  na tą inwestycję.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionej  informacji  są pytania?

I



Radny  Adam  Frąckowiak  zwrócił  uwagę  na  nowe  zadanie  inwestycyjne  pn.

,,Przebudowa  drogi  powiatowej  nr 2747P  w m. Boruja  Kościelna  -  dokumentacja  projektowa"

i poprosił  o przybliżenie  tematu.

Kierownik  Wydziału  Inwestycji  poinformowała,  że na przedmiotowe  zadanie  zostało

przeznaczone  140.000,00  zł. Odbyło  się  postępowanie  ofertowe,  w wyniku  którego  wyłoniono

wykonawcę  MS-DROG,  Mateusz  Sita.  Dokumentacja  projektowa  będzie  dotyczyć

kompleksowej  inwestycji,  tzn. przebudowy  pasa drogowego,  budowy  chodnika,  wykonania

odwodnienia.

Przewodniczący  zapytał,  kto  jest  inwestorem  inwestycji  dotyczącej  budowy  ścieżki

rowerowej  na trasie  od Bolewic  do Lwówka?

Starosta  odpowiedział,  że inwestorem  jest  Generalna  Dyrekcja  Dróg Krajowych  i

Autostrad.  Wykonawcą  zadania  jest  firma  INFRAKOM.

Radny  Adam  Frąckowiak  zwrócił  uwagę  na stan  odcinka  drogi  od Jastrzębska  w stronę

Grubska.

Kierownik  Wydziału  Inwestycji  odpowiedziała,  że na  ten  moment  nie  ma

przygotowanej  dokumentacji  na ww.  odcinek.  Należy  mieć  na uwadze  ten  odcinek  drogi,  jeśli

w budżecie  Powiatu  pojawią  się  wolne  środki.

Starosta  zwrócił  uwagę  na bardzo  zły stan  drogi  powiatowej  Opalenica  -  Lwówek  oraz

przedłużający  się czas wykonania  dokumentacji  projektowej  dotyczącej  tej drogi.  Starosta

dodał,  że ze względów  bezpieczeństwa,  nie  należy  wykluczać  konieczności  remontu

przedmiotowej  drogi.  Jest  to  jedna  z priorytetowych  inwestycji  Powiatu.

Kierownik  Wydziału  Inwestycji  o godzinie  12.27  opuściła  obrady  Komisji.

Ad.  3. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności

Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

b) Sprawozdania  z działalności  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2023  rok

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdań  z działalności  Komisji  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  za 2023  rok  są pytania?

Pytań  nie było.

c) Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski  za 2023  rok

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  z wysokości  średnich  wynagrodzeń

nauczycieli  na poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach

prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2023  rok?

Nikt  się  nie zgłosił.
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d) Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok
2023

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  z działalności  Powiatowego  Centrum
Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023  są pytania?

Pytań  nie było.

e)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i
Porządku  w 2023  roku

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności
Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w 2023  roku  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

f) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.
Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:
Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,
Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,
Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.
Pani Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.
Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2024  są pytania?
Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowame.
Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.
Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2
Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,
Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany
budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

g) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.
Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że wprowadza  się zmiany  w zadaniach  wieloletnich

tniowo-sanitarnym  dla Specjalnego  Ośrodka
,,Wyposażenie  środowisk  informatycznych

pn. ,,Budowa  sali sportowej  z zapleczem  sza
Szkolno-Wychowawczego  w Zbąszyniu"  oraz
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wojewódzkich,  powiatowych  i miejskich  podmiotów  leczniczych  w narzędzia  informatyczne

umoźliwiające  wdrożenie  Elektronicznej  Dokumentacji  Medycznej  oraz  stworzenie  sieci

wymiany  danych  między  podmiotami  leczniczymi  samorządu  województwa".

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2024  -  2035.

h) Projekt  uchwały  w sprawie  zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży

służbowych  dla  radnych

Przewodniczący  poprosił  Starostę  o przybliżenie  treści  projektu  uchwały.

Starosta  poinformował,  że zgodnie  z pismem  Wojewody  Wielkopolskiej  z dnia  61utego

2024  r. dotyczącym  aktualnego  orzecznictwa  Naczelnego  Sądu  Administracyjnego  w sprawie

charakteru  prawnego  uchwał  w sprawie  zasad przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów

podróży  służbowych  dla radnych,  przedmiotową  uchwałę  należy  publikować  w Dzienniku

Urzędowym  Województwa  Wielkopolskiego.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  zasad  przyznawania  diet  radnym.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

dla  radnych.

Wyniki  głosowania

ZA: 5, PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (5)

Marcin  Brambor,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Adam  Frąckowiak

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie

zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  dla  radnych.
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i) Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków
członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?
Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.
Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków  członka
Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2
Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,
Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

j) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  26 maja  2021  r. w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
umorzenia  w całości  lub w części,  łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,
rozłożenia  na raty  lub odstępowania  od ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy
zastępczej

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?
Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.
Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia 26 maja 2021  r. w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
umorzenia  w całości  lub w części, łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,
rozłożenia  na raty  lub odstępowania  od ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.
Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2
Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,
Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany
uchwały  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 26 maja 2021 r. w
sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub  w części,  łącznie  z
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odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub  odstępowania  od  ustalenia

opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

k) Projekt  uchwały  w sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej

pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzfnnego

Przewodniczący  poprosił  Starostę  o omówienie  treści  projektu  uchwały.

Starosta  zaznaczył,  że na terenie  powiatu  nowotomyskiego  występują  niedobory

wśród  rodzin  zastępczych.  W  związku  z tym,  zaproponowano  podniesienie  wysokości

wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz

rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego,  aby  zachęcić  większą

ilość  osób  do  pełnienia  tych  funkcji.

Wicestarosta  poinformował,  że na obszarze  powiatu  nowotomyskiego  funkcjonują

cztery  rodziny  zastępcze,  w tym  jedno  pogotowie  rodzinne  działające  24 godziny  na dobę.

Radny  Adam  Frąckowiak  zapytał,  czy wskazane  rodziny  zastępcze  mają  pod  opieką

jedno  czy  więcej  dzieci?

Wicestarosta  odpowiedział,  że rodziny  zastępcze  mają  pod  opieką  więcej  niż jedno

dziecko.

Komisja  podjęła  dyskusję  na  temat  kosztów  utrzymania  dzieci  w  placówkach

opiekuńczo-wychowawczych.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do projektu  uchwały  są jeszcze  pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej

pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu

rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia

rodzinnego.

I) Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w

Zespole  Szkół  nr  I  w  Zbąszyniu

Przewodniczący  zapytał,  czy  do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.
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Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w Zespole
Szkół  nr  1 w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,
Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w Zespole  Szkół  nr  I  w  Zbąszyniu.

m) Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia

pomieszczenia  na CZaS OznaCzonV

Przewodniczący  zapytał,  czy  do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia
pomieszczenia  na czas  oznaczony.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECN1:2
Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,
Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia  pomieszczenia  na czas  oznaczony.

n)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji
PowJatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar
Przemocy  w  Rodzinie  na lata  2016  -  2026

Przewodniczący  zapytał,  czy  do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do realizacji  Powiatowego
Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w Rodzinie  na
lata  2016  - 2026.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2
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Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia

do realizacji  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony

Ofiar  Przemocy  w Rodzinie  na lata  2016  - 2026.

o) Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku

Starosta  omówił  treść  przedmiotowego  projektu  uchwały.  Projekt  uchwały  będzie

procedowany  na najbliższym  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu,  w związku  z tym nie będzie

opiniowany  na dzisiejszym  posiedzeniu  Komisji.

Komisja  nie  wniosła  uwag  do  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Ad.  4. Wnioski  i opinie  Komisji.

a) opiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu,,Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  dla  Pani

Renaty  Spychały

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chciałby  zabrać  głos?

Starosta  poinformował,  że wniosek  został  złożony  przez Dyrektora  Powiatowego

Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu.  Starosta  dodał,  że Pani Renata  Spychała

prowadziła  rodzinny  dom  dziecka,  w którym  łącznie  wychowało  się 67 dzieci.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

opiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  dla Pani

Renaty  Spychały.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,

Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (2)

Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  o nadanie  tytułu,,Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  dla Pani  Renaty  Spychały.

Ad.  5. Sprawy  różne.
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Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Radny  Adam  Frąckowiak  zapytał,  jak Rejon  Dróg  Wojewódzkich  w Nowym  Tomyślu

ustosunkował  się  do pisma  w sprawie  wycinki  zakrzaczeń  znajdujących  się  wzdłuż  dróg

wojewódzkich?

Starosta  odpowiedział,  że Rejon  Dróg  Wojewódzkich  przeanalizuje,  czy zakrzaczenia

przy  przejeździe  kolejowym  między  miejscowością  Nowy  Tomyśl  a Sątopy  znajdują  się w pasie

drogowym  i usuną  zakrzaczenia.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?

Nikt  się  nie zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Prz  odniczący

Komisji  dżetowej

i Rozwoju  Gos  arczego

VL
- Zbigni  Markowski

Przygotował(a):  Patrycja  Dembniak

Przygotowano  przy pomocy  programu  eSesja.pl
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